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Company Endress+Hauser SE+Co. KG, Hauptstrasse 1, 79689 Maulburg

erklärt als Hersteller, dass das folgende Produkt
declares as manufacturer, that the following product

Product Cerabar, Ceraphant, Deltabar, Deltapilot, Levelflex, Liquicap, Liquiphant, 
Liquipoint, Micropilot, Minicap, Nivector, Prosonic, Rod probes, Solicap, 
Soliphant, Waterpilot

den folgenden Bestimmungen entspricht: 

Während der Fertigung und eventueller Oberflächenbehandlungen aller Teile der gelisteten Produkte, die 
bestimmungsgemäß mit Prozessmedien in Berührung kommen, keine Stoffe oder Bestandteile tierischen 
(ADI „Animal Derived Ingredients“-Freiheit) oder menschlichen Ursprungs verwendet werden. Somit 
können wir für die aufgeführten Produkte die TSE-Freiheit bestätigen. Diese Bescheinigung gilt 
ausschließlich für die aufgeführten Produkte und Zubehör im Auslieferungszustand.

is in conformity with the following provisions: 

That during the entire process of production, also surface treatment processes, of parts for the listed 
products, which are in contact with process media when used according to the specification, no material or 
ingredients of animal (ADI “Animal Derived Ingredients”-freedom) or human origin are used. Thus, we 
can confirm the TSE freedom for the products listed. This declaration of compliance is exclusively valid 
for the listed products and accessories in delivery status.

Die Bescheinigung gilt ausschließlich für die aufgeführten Produkte im Auslieferungszustand und ist gültig 
für das Inverkehrbringen bis zu 5 Jahre nach Ausstellungsdatum.

This declaration of compliance is exclusively valid for the listed products in delivery status. The validity of 
this document for placing the product on the market expires 5 year(s) after the date of issue.

Maulburg, 12-July-2022
Endress+Hauser SE+Co. KG

i.V. Christopher Proios
Div. Manager Quality Management

i.V. Dr. Arno Götz
Dept. Manager R & D Platform Product Safety
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